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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdésa3 4,LI.>
Ё*еwt 2013 DEC 1 6:
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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42 .§ (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Dr. Pintér Sándor Belügyminiszter Úrhoz :

„Kinek а kampánya?”

címmel.

Tisztelt Miniszter úr !

Az MTI minap adta hírül, hogy bűnmegelőzési kampány indul а СВА-hálózat
közreműködésével . „Police Coffee - Egy csésze kávé а bűnmegelőzésért” címmel
bűnmegelőzési kampány indul а Nemzeti Bűnmegelőzési Tanács, а rendőrség és а СВА
együttműködésében . А szervezők а bejelentést Józsefvárosban, а programsorozat első
állomásának helyszínén tették meg . А kampány lényege, hogy az emberek az erre kijelöl t
boltokban egy csésze kávé mellett érdekl ődhetnek а rendőröktől .
Hatala József, а Nemzeti Bűnmegelőzési Tanács elnöke — а hír szerint -elmondta: arra
számítanak, hogy а kötetlen beszélgetések során а bűncselekmények jelzésétől kezdve а
tanácskérésig, а közrend és közbiztonság javítását szolgáló ötletekig számos téma felvet ődhet .
Felidézte többek között, hogy а kormány által szeptemberben elfogadott nemzeti
bűnmegelőzési stratégia fontos feladatként határozta meg а bűnmegelőzés területén az űj
módszereket alkalmazását és а már bevált módszereket terjesztését .
А kampány időzítését azzal indokolta, hogy adventkor az emberek nagy számban járnak
vásárolni és ez lehet őséget kínál arra, hogy ha közben pihennek, egy kávé mellet t
elmondhassák véleményüket és javaslatukat а közrend és közbiztonság javítása érdekében .
Ugyancsak а minap jelent meg аz egy cikk az Origon (december 10 .), amely új részleteket
közölt abból а négymilliárd forint értékű áfacsalási ügybő l, amelynek főszereplő i а СВА-hoz
kötődnek. А Nemzeti Adó- és Vámhivatal száz pénzügyi nyomozója nagyjából negyven
helyszínen - raktárra és lakóházra -csapott le az ország több pontján, . А cél egy olyan
céghálózat felszámolása volt, amely а gyanú szerint áfát csalt e1 körbeszámlázással és
jogosulatlan áfa-visszaigényléssel . Az adóhatóság szerint а csalás 2008-ban kezdődött, és
egészen а 2011 . ő szi razziákig tartott :
А sajtóban jelent meg az а cikk is miszerint а СВА vezető i levélben biztatták а dolgozókat az
október 23-ai Békemeneten való részvételre mondván : а forradalom hőseire és mártírjai való
emlékezés mellett október 23 . jó alkalom arra is, hogy „nemzeti kormányunk iránt érzett



szimpátiánkat is kifejezz йk'' . А CBA vezetői szerint „fontosa megerősítés, az összetartozás,
hiszen csak összefogva tudunk gátat szabni és kategorikusan elutasítani а posztkommunista,
liberális gazemberek mesterkedéseit, akik lépten-nyomon elárulják hazánkat, külföldi
multiérdekeket szolgálnak ki, mindezt úgy, hogy а magyar emberek boldogulását, fejlődését is
beáldozzák” .

А bűnmegelőzés érdekében tett minden hatékony lépéssel egyeté rtek. Támogatom azt is, ha а
cél érdekében új formákat, megoldásokat keresnek . Minden megoldást majd az
eredményesség fog minő síteni .

А hír kapcsán kérdezem Miniszter urat :

1. Még nem telt e1 az Ön által ígért két hét, vagy nem sikerült rendet tenni ?

2. А rendőrség béreli-e az üzletekben kijelölt helyeket, vagy azt а tulajdonosok

ingyenesen bocsátják rendelkezésre ?

3. Ki állja az elfogyasztott kávék árát?

4. Csak а СBА üzleteiben folytat а rendőrség bűnmegelőzési programot, vagy

tárgyalnak-e más üzletláncokkal is ?

5. Úgy gondolják, hogy az az üzletlánca legalkalmasabb а bűnmegelőzésre, ahol az

említett közel négymilliárdos áfасsalás ügyben folyik az eljárás, valamint pszichikai

nyomást gyakorolnak а dolgozókra, tüntetésen való részvétel érdekében?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2013 . december 16 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ág s
Demokratikus I al[с ió
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